
De serie bijeenkomsten werd op 26 januari in de aula van het
Museum Boymans-Van Beuningen geopend met een voordracht
door ir. J. A. C. Tillema, hoofddirecteur van de dienst van Ge-
meentewerken, over Gerrit Jan de Jongh, die (van 1879 tot 1910
directeur van Gemeentewerken) zeer veel voor de stad heeft
gedaan. Bovendien had mevrouw E. van den Bosch-De Jongh, een
dochter van G. J. de Jongh, zich bereid verklaard op verschillende
vragen te antwoorden waarbij persoonlijke herinneringen werden
verhaald.

Op 21 februari daaropvolgend hield dr. ir. C. Koeman, lector
in de kartografie aan de Rijksuniversiteit te Utrecht, in het Mari-
tiem Museum 'Prins Hendrik' een lezing over de Kartografische
Stukken uit de Engelbrecht Collectie, waarbij dia's werden ver-
toond met betrekking tot de maritieme kartografie en de zeevaart-
kunde en de topografische afbeeldingen van de buiten-Europese
gebieden.

Op 2 maart hield de heer C. Hoek in de Kweekschool Thomas
Morus voor het Koninklijk Nederlands Aardrijkskundig Genoot-
schap een lezing over de 'Ontginning en bedijking in het Nieuwe
Maasgebied', waarbij de leden van ons Genootschap mede uit-
genodigd waren.

Mr. dr. C. A. van Swigchem, hoofd van de afdeling Beschrijving
bij de Rijksdienst voor de Monumentenzorg hield op 17 maart in
het Museum Boymans-Van Beuningen een voordracht met dia's
over de nieuwe monumentenlijsten, in het bijzonder voor Rotter-
dam en omgeving.

Het bestuur der Koninklijke Nederlandse Akademie van Weten-
schappen stelde de leden/belangstellenden van ons Genootschap
in de gelegenheid de akademiedagen 1967, die werden gehouden
op 3 en 4 april, bij te wonen.

Een voordracht van de heer H. Janse, architect bij de Rijks-
dienst voor de Monumentenzorg over de stadsbrand van 1563 en
herbouw der stad moest in verband met ziekte van de spreker
naar een later tijdstip verschoven worden.

In de maand mei werd herdacht dat het Genootschap 20 jaar
geleden werd opgericht. Naast een uitnodiging voor een feestelijke
bijeenkomst op dinsdag 16 mei in de Rotterdamse Schouwburg
ontvingen de leden een rondschrijven van het bestuur, waarin in
het kort de groei van het ledenaantal werd geschetst en tevens

116


